
 

  

 

 

 

Protokoll Hovedstyremøte i Nærbø IL  

Torsdag 26.09.2024 kl. 18:00-21:00 Bestaståvå i SPVA 

 
Deltakere;  
Trond Lode (styreleder) 
Linda Johansen Vigre (nestleder) 
Gry Lea Knutsen (økonomileder)  
Torgeir Erfjord (Barneidrettsansvarlig) 
Viktor Andersson (leder Innebandygruppa), 
Lena Kvitvær (konst. leder fotballgruppa) 
Trond Knutsen (leder håndball) 
Einar Auestad (daglig leder, DL) 
 
 
 

SAK EMNE/TEMA 

73.24 Godkjenning av innkalling  
 
Tom Eirik Skarpsno var invitert til å komme og hilse på hovedstyret.  
 
Han presenterte seg selv og sin bakgrunn. Har blitt tatt godt imot av klubben og 
spillergruppa. Hatt en litt treig start på sesongen. Mangler seks spillere fra i fjor, 
men det er bra kvalitet i gruppa. Seier i siste kamp. Skarpsno forklarte hvordan de 
jobber med motivasjon og trening inn mot kamp. Skadesituasjon på to spillere, 
uklart når de er klar.  
 
Videre gikk Skarpsno gjennom den nyetablerte felles satsingen på rekrutt med 
Bryne og Varhaug. Han delte også sine tanker rundt eliteutvalg og strategisk 
jobbing for å skape et langsiktig solid fundament.  
 
Gode trenere med trenerutdanning inn mot lag i ung alder er en viktig forutsetning 
for å få frem gode spillere.  
 
Avslutningsvis delta han sine tanker om langsiktig forvaltning av spillergruppe, 
spillere som spiller i andre klubber og hvordan sikre at ikke mange forsvinner. 
 
 

74.24 Runden rundt bordet – nytt siden sist 
 
Trond Lode: Møter med organisasjonsutvalget, eiendomsmøte med daglig leder i 
Nye Loen og NIL, rekrutteringsprosess ny markedsansvarlig, møte vedr. Hoopit, 
møter ang. ny web-side, Vassendgutane planlegging, deltatt i SU-møte fotball, 
organisasjonsutvalg m.m. 
 
Gry: Deltatt i intervju, dialog med Secant 
 
Torgeir: Lite å melde siden sist. 



 

  

 

 

 

 
Victor: Sesongen startet og jobber med rekruttering.  
 
Trond Knutsen: Sesongoppstart, mangler ledig halltider, seier A-laget, ser 
lovende ut med kvalifisering til både Bring og Lerøy for alle klasser, fått på plass 
referat fra SU, forestående revidering av sportsplan, håndballskole i høstferien + 
delta med instruktører på Rema 1000 håndballskule på Lye. 
 
Lena: SU-møte fotball inkl. Jan Gunnar og Erlend, ny trenerkoordinator, planlagt 
trener og oppmannfest, ønsker en felles «skule» for alle idretter (kanskje 
feriekompaniet 2025?). 
 
Linda: Lite å melde siden sist. AU-møte på telefon. 
 
Einar: Spillemidlersøknader gjennomgått, justert og innlevert (se egne e-poster 
om enkelte tiltak), god effekt av nye ansatte som har kommet godt i gang, møte 
med arrangementskomiteen for elitekamper (Gørild E er komiteleder) disse har 
overtatt flere av oppgavene tilknyttet elitekamper som tidligere har ligget på 
administrasjonen. 
 

75.24 Økonomi 
 
Daglig leder presenterte økonomirapport pr august. Rapporten gav et totalbilde av 
hele organisasjonen for august 2024 og hittil i år. Denne gang med 
kontospesifikasjoner i de utsendte styredokumentene.  
 
Rapporten viser at vi ligger totalt kr. 31.024 bak budsjett for august mnd og kr. 
106.577 bak budsjett totalt hittil i år pr. 31.08.2024. 
  
Rapporten viser negativt avvik på inntekter lik ca. 1,7MNOK 
Rapporten viser positivt avvik på utgifter lik ca. 1,6MNOK (altså lavere/mindre 
forbruk) 
 
Daglig leder gikk gjennom de største avvikene på inntekter og utgifter på totalen, 
og kommenterte disse. 
  
Økonomiledere rapporterte om dialogen med regnskapsfirma for å sikre løpende 
god rapportering og styring. Det har ikke blitt holdt økonomimøte med 
økonomilederne denne gang, dette gjøres i forkant av neste styremøte i oktober. 
 
Mangler gjennomgang av Bring og Lerøy økonomi 010124-310724. Nå er det 
bestilt en detaljert rapport fra Secant på dette som skal presenteres neste 
styremøte i oktober. Gry og Secant venter på oversikt egenandeler fra daglig 
leder. 
 
Vedtak:  
Styret tok økonomirapporten til orientering.  



 

  

 

 

 

Styret ber om en gjennomgang av kioskdriften inkl. benchmark prisnivå, 
betalingsløsning og vareutvalg for å sikre at vi har et attraktivt kiosktilbud som gir 
en sunn økonomi.  
 

Ansvarlig:  
Daglig leder 
 

Tidsfrist:  
Til styremøtet 27. november. 

76.24 Rapportering sponsorarbeid/salgsansvarlig 
 
Daglig leder gikk gjennom status for signerte kontrakter pr. 26. september. Vi 
ligger 1 MNOK foran fjorår, foran budsjett hittil i år og vi kommer til å nå 
årsbudsjettet. 
 
Markedsansvarlig har siste arbeidsdag mandag 30 oktober, og vi kommer derav til 
å ha noe mindre kapasitet på sponsorsalg en periode til ny ansatt er på plass.  
NIL takker Sigrid for innsatsen, og ønsker henne lykke til i VIL. 
 
Diskusjon om salg av arenanavn på den nye fotballhallen + salg av reklameplass 
inne i denne.  
 
Gjennomgang av prisliste sponsorat. Eksempelvis kan bedrifter få skiltprofilering 
ute rundt fotballbane eller inne i fotballhall for 5.000 kr pr meter. Medlemmer må 
gjerne bidra til innsalg av skiltreklame 
 
Vedtak: 
Tas til orientering 

 

77.24 Medlemskontingent – status 
 
Daglig leder gikk gjennom status for fakturert og betalt medlemskontingent, 
treningsavgift og egenandeler. 
 
Administrasjonen har jobbet systematisk med dette i september. 

Medlemskontingent utestående totalt 343stk. 

Det er mange som ikke er aktive i dette antallet, det er flere foreldre som har lagt 
seg inn feil, og mange vett ikke at de ligger i system. 
 
Vi har allerede fått ned antallet og summen betraktelig på få dager 
 
 
Vedtak: 
Tas til orientering. Nestleder i styret stiller seg disponibel til å delta i arbeidet med 
å ringe medlemmer for å få inn utestående trenigsavgift/kontingent etc. fra det 
gamle systemet, før vi går over på Hoopit.  
 

78.24 Gjennomgang pågående saker 
 
Strategisamling, 18.-19.oktober 



 

  

 

 

 

- Diskusjon om praktiske ting ang. mat, Victor, Lena og Frida er matkomite 
sammen med Einar.  

 
Haustdugnad – Vassendgutane 16. november. 

- Orientering om status 
- Det må informeres om at det er 18 årsgrense 
- Vaktlister må distribueres så snart de er klar 

 
Medlemssystem 

- Plan for implementering av Hoopit 

- ferdig med oppsett  2.oktober. Jobben videre blir å starte med 
opplæring av trener og oppmenn, før vi starter synkroniseringen av 
medlemmene.  

 
Lønnspolitikk 

- Viser til tidligere vedtak. 
- Eliteutvalg innvolveres. Viktigst å etablere et system som legger rammer 

for lønnede spillere: 
o Arbeid med kontrakter; innhold, rutiner for reforhandling etc. 
o Gjensidige forpliktelser NIL/spillere. 
o Lønnstak? 
o Rutiner og praksis for sykemelding. 

- Daglig leder ansvarlig. Legges en fremdriftsplan for styret i oktober. 
 
Eliteutvalg 

- Må igangsettes og settes møtestruktur. 
- Styreleder tar initiativ. 

 
Årshjul 

- Begynne med å lage en kalender for hver gruppe 
- «Orgbrain» sees på i styremøtet i november som aktuell løsning for bl.a. 

årshjul. 
 

Klubbhåndbok 
- Egil Ø Nærland jobber med strukturen, men har meldt at innholdet ikke kan 

utarbeides av han. 
- Noe av det som er under arbeid i organisasjonsutvalget vil også kunne gå 

rett inn her.  
- DL må sørge for fremdrift. 

 
Utbetaling av gave fra SPV 

- DL har sendt henvendelsen til SPV. 
 
Ny nettside 

- Arbeidet pågår. Skal publiseres ASAP.  
 
 

79.24 Basketball 

https://orgbrain.no/kampanjer/portal-for-styremoter-og-generalforsamlinger?utm_source=google&utm_medium=cpc&utm_campaign=em-1-core-brand&utm_term=orgbrain&utm_campaign=1+%7C+Core+Brand&utm_source=adwords&utm_medium=ppc&hsa_acc=1539486384&hsa_cam=16573841738&hsa_grp=135918687833&hsa_ad=587626569790&hsa_src=g&hsa_tgt=kwd-953238400209&hsa_kw=orgbrain&hsa_mt=e&hsa_net=adwords&hsa_ver=3&gad_source=1&gclid=Cj0KCQjwjNS3BhChARIsAOxBM6ql6xrQtkn8z-TJ8HdqXVKvXYsEN747De0huXcsQ68iN9H_D1AXlqkaAkqrEALw_wcB


 

  

 

 

 

 
Styret diskuterte om NIL skal melde seg ut av Norges Basketballforbund. Pr. nå er 
det ikke aktivitet i basketgruppa. Det er hverken engasjerte personer eller hallflate 
tilgjengelig. 
 
Vedtak:  
NIL melder seg ut av Norges Basketballforbund. 

 

Ansvarlig:  
Daglig leder 
 

Tidsfrist:  
Snarest 

80.24 Strategiplan for å redusere belastningsskader hos unge utøvere i NIL 
 
Med bakgrunn i bekymring vedrørende et høyt antall stressreaksjoner og 
tretthetsbrudd hos unge utøvere, ble et møte arrangert gjennom idrettslaget. 
 
Det har gjennomført presentasjon for ca. 25 trenere med påfølgende diskusjon ga 
inntrykk av delt bekymring rundt dette. 
 
Direkte møte med et utvalg representanter fra klubben viste enighet om å opprette 
tiltak med et mål om å redusere denne type skader. 
 
Nedenfor følger et foreløpig forslag. Planen må formes ytterligere etter gruppenes 
ønske og prioriteringer 
 
Informasjon til trenere, utøvere og foreldre ved 14 års alder med mål om å 

- Informere om viktigheten om mat   
- Informere om viktigheten rundt søvn 
- Informere om maks antall anbefalte kamplike treningsøkter 
- Informere om maks antall kamper 
- Begrense at utøverne trener og spiller over 2 aldersgrupper 
- Begrense belastningen dersom de bedriver to idretter samtidig 

 
Vedtak: 
Styreleder tar et initiativ for å lage en strategiplan og handlingsplan. Saken kan 
gjerne drøftes på strategisamling på Heskestad, dersom det er tid til dette.  
 

Ansvarlig: 
Styreleder + sportslige ledere 
 

Tidsfrist: 
Innen utgangen av 2024 

68.24 Informasjonsarbeid/kommunikasjonsarbeid 
 
Fra sist styremøte. Utsettes pga tidsnød 
 

Ansvarlig: Tidsfrist: 
 

69.24 Vervekampanje 
 
Fra sist styremøte. Utsettes pga tidsnød 



 

  

 

 

 

 

Ansvarlig:  Tidsfrist:  
 

81.24 Årsfest 
 
Det er ønskelig å gjeninnføre tradisjonen med årsfest rundt samme tiden som 
Årsmøtet.  
 
Vedtak: 
Styret ønsker at stemningen loddes, og at vi får forslag til dato og opplegg til neste 
styremøte. 
 

Ansvarlig:  
Linda og Viktor 

Tidsfrist:  
28. oktober.  
 

82.24 Eventuelt 
 
 

 

 
 
FORSLAG TIL FREMTIDIGE STYREMØTER: 

• Mandag 28.oktober kl. 18:00-21:00 

• Onsdag 27.november kl. 18:00-21:00 

• Mandag 16.desember kl. 18:00-21:00 

• Onsdag 22.januar 2025 kl. 18:00-21:00 

• Onsdag 19.februar 2025 kl. 18:00-21:00 

• ÅRSMØTE torsdag 20.mars kl. 18:00 
 


